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Onderwerp: verhoging fonds onderwijshuisvesting (jaarlijks)  
  
  
De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 juni 2017  
  
Overwegende dat:  

• het college vorig jaar nog vond dat het budget voor onderwijshuisvesting structureel 
verhoogd moest worden om de lasten met structurele middelen op te vangen. 

• Wij het daar van harte mee eens waren en het college daarvoor gecomplimenteerd 
hebben. 

• Wij het daarom niet begrijpen dat het college dit naar aanleiding van het Besluit Begroting 
en Verantwoording nu niet meer noodzakelijk vindt omdat het rentepercentage waarmee 
gerekend wordt, verlaagd wordt en er daardoor ineens minder kosten zijn. 

• Dit een boekhoudkundige redenering is. 
• Er volgens ons nog steeds in onderwijshuisvesting geïnvesteerd moet worden.  
• Daarbij gedacht kan worden aan de prioriteit die dit college opneemt voor basisschool St. 

Jozef in Altweerterheide om het gebouw aan te passen aan het huidige onderwijsconcept. 
• Wij verder in de krant al konden lezen dat de nieuwe basisschool op Leuken al te klein 

dreigt te worden en moet worden uitgebreid. 
• Wij het dan nog niet hebben over het aanpassen van andere schoolgebouwen omdat ze, 

net als basisschool St. Jozef, onvoldoende functioneel zijn voor de inpassing van het 
huidige onderwijsconcept.  

• Wij daarom van mening zijn dat er wel extra geld nodig is voor onderwijshuisvesting. 
 

 
Draagt het college op de vervallen prioriteit “Verhoging fonds onderwijshuisvesting (jaarlijks)” bij 
de begroting 2018 weer op te voeren en daarbij uit te zoeken of het bedrag van 70.000 euro 
toereikend is, 
 
En gaat over tot de orde van de dag  
  
Marie-Michèle Stokbroeks       Fanida Kadra      DUS Weert 
Fractie D66                              Fractie PvdA       Conny Beenders 

  
    


